
MØTE MED TRENERE/LAGLEDERE 24.11.2020 kl.19.30 
TEMA: Koronasituasjonen 
 
Vivian Haugom J12 
Åshild Sandvik J14 
Hilde F. Håkonsund J15 
Eyvind Unsgård G14 
Harald Hauge J11 
Bjørn Hellandsjø G12 
G10 og J16 mangler 
 
Bakgrunn for møtet: 
Ulike tilbakemeldinger fra foresatte om at de ikke ønsket sende ungene på kamper satte 
i gang denne prosessen. Styret kontaktet sonen samt kommunelegen for råd. Legen 
påla oss ikke å fryse kampene, men anbefalte det. Det viser seg nå at alle klubber i 
fjellregionen har gjort det samme. Kampaktivitet er stanset før jul, men dette kan 
reverseres om smittesituasjonen endres. Det var ingen lett avgjørelse å ta. 
Det er åpent for kamper i fjellregionen, såkalt lokale kamper. Treningskamper kan 
gjennomføres mellom lokale lag, og det er anbefalt at lagledere tar kontakt med andre 
lag i regionen for å få spilt kamper. 
 
Tilbakemeldinger fra de ulike lagene: 
-de oppmøtte uttrykker støtte til vedtaket, noen lag var lettet over at avgjørelsen ble tatt. 
Ingen ønsker å bidra til importsmitte til Røros. 
-Voksne og barn er fornøyde med at treninger kan gå likevel 
-Vi må holde øye med situasjonen, eventuelt åpne opp igjen om smittetrykket går ned 
-Noen har ordnet seg med treningskamper for å holde motivasjonen oppe 
-Hele året ble annerledes, man må gjøre det beste ut av det. 
-Forståelse for avgjørelsen, og bra at de med myndighet for å utgjøre en forskjell i 
denne situasjonen griper denne muligheten til å nettopp utgjøre en forskjell 
-Greit med tiltak som bidrar til å forebygge smitte 
-Flere har avtaler og planer om treningskamper, noen har allerede gjennomført 
-Lufte slike avgjørelser med flere i forkant for å få innspill ved eventuelle senere runder 
 
 
Referent: Ingrid Mølmann, på vegne av håndballstyret. 
 
 


